
Respostes a la ciutadania del PP al Ple de 15-02-2017 

La senyora Ibáñez: 

“Aquesta ja és una pregunta per a tots els grups. A mi m’agradaria saber quines 
aportacions ha fet la ciutadania d’Esplugues al tema dels refugiats, com està aquest 
tema, i què es pot fer des del carrer per avançar-lo, si és que es pot fer alguna cosa.” 

La senyora Haro: 

 “Des del nostre partit  s´ha  donat tot el recolzament a la Generalitat amb els 
refugiats. També hi ha hagut diverses col·laboracions amb entitats, i nosaltres a 
nivell personal.” 

 


